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Írásbeli kérdés

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

„Az önkormányzati fejlesztési források leállítása várható?” címmel a Házszabály 91 . §-a

alapján kérdést kívánok benyújtani Bajnai Gordon, nemzeti fejlesztési és gazdasági miniszte r

úrhoz . A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

Sajtóhírek szerint az Európai Unió magyarországi fejlesztésre szánt forrásait el kívánja vonn i

a Kormány az önkormányzatoktól és a vállalati szféra támogatására kívánja fordítani ,

hivatkozva a gazdasági válságjelenségekre .

Valóban vannak-e ilyen tervek?

Ha vannak, akkor milyen területeket, milyen pályázati kiírásokat érint ?

Milyen nagyságrendben érinti az önkormányzatoknak szánt forrásokat ?

Várom megtisztelő válaszát.

Budapest, 2008 . december 19 .

Tisztelettel,

Dr. Dancsó József
Fidesz - Magyar Polgári Szövetség
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